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 Pani 

 Edyta Sikora 

 Radna Miasta Krakowa 

 

 

Odpowiadając na Pani interpelację w sprawie wydłużenia trasy linii autobusowej numer 

180 os. Na Stoku – Grębałów, przekazaną przez Pana Jakuba Koska, Przewodniczącego Rady 

Miasta Krakowa 3 lipca 2025 r., uprzejmie informuję, że włączenie ul. Luborzyckiej do sieci 

komunikacji miejskiej wymagałoby spełnienia określonych warunków infrastrukturalnych. 

Ulica ta posiada niewystarczającą szerokość jezdni i nie zapewnia możliwości 

bezpiecznego mijania się autobusów z innymi pojazdami. Skierowanie tamtędy linii autobusowej 

wymuszałoby wprowadzenie ruchu jednokierunkowego na całej długości ulicy Luborzyckiej 

w kierunku ul. Kocmyrzowskiej. Ponadto niezbędne byłoby również usunięcie istniejących 

liniowych progów zwalniających, niedostosowanych do ruchu komunikacji miejskiej, a także 

wybudowanie peronu przystankowego. 

Mając na uwadze powyższe, obecnie nie ma technicznej możliwości skierowania linii 

autobusowej na ul. Luborzycką.   

 

 

z up. PREZYDENTA MIASTA 

Stanisław Kracik 

Zastępca Prezydenta Miasta Krakowa 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Otrzymują: 

1. Adresat 

2. Zarząd Transportu Publicznego w Krakowie 

3. Biuletyn Informacji Publicznej 

4. Aa 
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